

Dear respectable Disclosures and Compliance Section,

Abu Dhabi Securities Exchange, Abu Dhabi, UAE,

Date: 11/07/2025

Ref: RPM/BOD/MN/D25/2025

Notice: Notice of a Board Resolution via circulation for the Board of Directors of Response Plus Holding PJSC:

Greetings,

Kindly, Response Plus Holding PJSC, the "Company", wishes to inform the Market that a Board Resolution via circulation is scheduled to be issued by the Board of Directors of the Company on **Wednesday July 16**<sup>th,</sup> **2025 3:00 PM,** for the approval of administrative matters of ordinary nature that have no influence on the market price of the Company's shares.

With utmost regards and the highest respect,

Marwa Nasser (Board Secretary) السادة قسم الإفصاح والامتثال المحترمين،

سوق أبو ظبي للأوراق المالية، أبو ظبي، الامارات العربية المتحدة،

التاريخ: 2025/07/11

المرجع: 2025/ RPM/BOD /MN /D25

إعلان عن قرار بالتمرير لمجلس إدارة شركة ريسبونس بلس القابضة يش.م.خ

تحية طيبة وبعد،

تود شركة ريسبونس بلس القابضة ش.م.خ. "الشركة"، إبلاغ السوق بأن مجلس إدارة الشركة ينوي إصدار قرار عن طريق التمرير يوم الأربعاء بتاريخ 16 يوليو 2025 الساعة 3:00 مساءً بشأن الموافقة على أمور إدارية ذات طبيعة عادية ليس لها تأثير على السعر السوقي لأسهم الشركة.

وتفضلوا بقبول الاحترام مع فائق التقدير،

مروة ناصر مقرر مجلس الإدارة

